
Město Kutná Hora 
Zápis z 5. zasedání OsV Kaňk v roce 2022 

konaného dne 20.10.2022   v 19:00 hod. v „Mozaika“ Kaňk, U Panské jámy č.p. 243 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Přítomni: Ing. Max Kubát, Jana Benešová, Mgr. Jana Červená, Bc. Michal Hubrt, Bc. Jan Čermák, 

Adam Vančo 

Nepřítomni – omluveni:  - 

       -  neomluveni:  - 

Hosté:  - 

Člen RM, ZM: 

Prezenční listina tvoří přílohu č. 1 „Zápisu“ 

Program jednání:                

                                                 (tvoří přílohu č. 2 „Zápisu“) 

1) Jednání zahájil předseda OsV přivítáním přítomných. Po kontrole účasti konstatoval, že jsou 

přítomni všichni členové  a OsV je usnášeníschopný. 

2) Jako zapisovatel byl určen ing. Max Kubát, ověřovatelkou zápisu paní Mgr. Jana Červená 

3) Předseda OsV seznámil členy OsV s návrhem programu jednání. Program jednání byl doplněn o 

připomínky přítomných členů a schválen  všemi přítomnými členy OsV. 

4) Podněty na projednání v RM, ZM 

4.1. Končící OsV Kaňk žádá v souladu s § 120, odst. 1 až 3 zákona č. 128/2000 Sb. (Zákon o obcích) 

o zřízení Osadního výboru pro městskou část Kaňk. 

Navrhujeme: 

a) Počet členů OsV sedm. Pokud nebude počet členů naplněn, bude doplňován průběžně.  

b) Za členy OsV: Ing. Max Kubát, Mgr. Jana Červená, Jana Benešová, Bc. Michal Hubrt, Bc. Jan 

Čermák, Adam Vančo 

 Osobní údaje budou sděleny na vyžádání MěÚ v rozsahu, který bude MěÚ požadovat. 

c) Na předsedu OsV Kaňk navrhujeme Ing. Maxe Kubáta. Na předsedu OsV je navrhován pěti 

přítomnými členy z navrhovaných členů OsV Kaňk. 

5) Podněty s žádostí o řešení odbory MěÚ 

5.1.) Prosíme OSM o sdělení, s jakým výsledkem byl prověřen podnět OsV ze dne 19.9.2022 týkající 

se 

a) stavu kamenné zdi u budovy bývalé radnice směrem do ulice Za Poštou (vydrolené spáry, místy 

vypadané kameny, nebezpečí zřícení některých částí). 

b) vzrostlého stromu u zadní části budovy bývalé radnice, viditelný z ulice U Radnice od bývalé vodní 

plochy. Strom roste těsně u budovy a dosahuje výškově až ke střeše. Domníváme se, že dochází k 

zastínění oken a poškozování fasády. 

 

5.2.) Prosíme o prověření stížností občanů Kaňku na služby Veřejné hromadné dopravy (VHD). 

Pravidelně údajně dochází k přetížení spoje č. 805, ze zastávky Tylovo divadlo, v době ukončení 

výuky na Střední průmyslové škole, odjezd v 12:29. Následně v čase 13:30 se situace opakuje. 

Obyvatele Kaňku odmítne řidič autobusu nastoupit k přepravě (zamává, nezastaví). V případě 

oprávněnosti stížnosti prosíme o posílení spoje. Dále žádají obyvatelé Kaňku o prodloužení trasy 

linky např. č.801 a to o víkendech. Při cestě ze zastávky Čechova by bylo možné dojet na zastávku 

Na Pašince a zpět na zastávku Čechova, pokračovat na zastávku Opletalova. Upozorňujeme, že 

obyvatelé Kaňku nemají během víkendu k dispozici žádný spoj VHD. 

6) Podněty s žádostí o projednání vedením města 

OsV nemá žádný podnět k projednání vedením města. 

Bod č. 6 jednání byl ukončen v 19:25 hod. a bylo pokračováno diskuzí nad informacemi – viz bod 7) 

programu. 

Zapsal:    Ing. Max Kubát    23.10.2022 

 

Předseda OsV:   Ing. Max Kubát   Ověřovatel: Mgr. Jana Červená 



Diskuze 

(příloha č. 3 k zápisu z jednání OsV ze dne 20.10. 2022) 

Bod 7) programu týkající se diskuze nad informacemi o činnosti OsV a odpověďmi odborů MěÚ na 

podněty OsV určený především jako informace pro členy OsV a obyvatele Kaňku. Aktuální 

informace byly průběžně zveřejňovány na FB OsV a na webových stránkách OsV 

(www.kank.kutnahora.cz). 

7.1. Zápis OsV č.4 z jednání OsV dne 15.9.2022 

 Zápis byl zveřejněn na webových stránkách MěÚ a projednán na poradě vedení města dne 

21.9.2022. 

Projednání vedením města: 

1) Vedení města bere na vědomí usnesením č. PV/22/37/11 zápis Osadního výboru Kaňk ze dne 

15.9.2022 

2) Vedení města doporučuje usnesením č. PV/22/37/12 radě města vzít na vědomí zápis Osadního 

výboru Kaňk ze dne 15.9.2022 

3) Vedení města ukládá usnesením č. PV/22/37/13 Technickému oddělení Odboru správy majetku 

dohledat materiály pro přípravu finanční náročnosti obnovení vodní plochy na Kaňku na základě 

zápisu OsV Kaňk. 

Termín: 31.10.2022 Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová, vedoucí odboru 

4) Vedení města ukládá usnesením č. PV/22/37/14 Odboru správy majetku prověřit možnost instalace 

zrcadla na výjezdu z ulice Nad Vinicí do ulice Macháčkova. 

Termín: 31.10.2022 Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová, vedoucí odboru 

 

7.2. Rekonstrukce komunikací Ke Gruntě a Vavřinecká 

 Dle informace ing. Králika z 21.října 2022 není ještě stavební povolení vydáno. V současné 

době dodavatel ještě zajišťuje splnění požadavku OHS v otázce nakládání se zeminou a požaduje 

kopané vzorky z několika míst. V současné době v komunikaci Ke Gruntě dochází k výměně 

vodovodního řadu a dodavatel řeší kopané vzorky v souladu s VHS. Ing. Králik se omlouvá za 

komplikace a předpokládá, že otázka vzorků a jejich vyhodnocení bude vyřešeno do konce listopadu 

a následně bude vydáno stavební povolení.   

 Na vlastní realizaci budou potřeba finanční prostředky, což bude již řešit nové vedení města.  

Následně bude muset být zpracována detailní prováděcí dokumentace. 

  

7.3. Obnovení vodní plochy (rybníčku) na pozemku p.č. 240, k.ú. Kaňk 

 Viz bod 7.1. tohoto zápisu: Vedení města ukládá usnesením č. PV/22/37/13 Technickému 

oddělení Odboru správy majetku dohledat materiály pro přípravu finanční náročnosti obnovení vodní 

plochy na Kaňku na základě zápisu OsV Kaňk. 

Termín: 31.10.2022 Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová, vedoucí odboru 

 Jiné informace nemá OsV k dispozici a další vývoj bude sledovat. 

 

7.4. Výdej nádob na plast a papír domácnostem 

 Tento výdej měl být ukončen v červenci 2022. Protože však nebyla vydána ani polovina nádob, 

které mělo město k dispozici, byly stanoveny ještě další výdejní termíny, které byly průběžně 

upřesňovány. Poslední z nich byl 19.10.2022. Další termíny budou vyhlášeny až na jaře. 

 Dle webových stránek města bylo dosud vydáno 1 768 nádob, toho na papír 852, na plast 916 

z celkového počtu 3 000, které mělo město k dispozici. Obyvatelům Kaňku bylo k 17.10 vydáno 

celkem 230 ks nádob bez rozlišení druhu. Z nich bylo zatím při prvních svozových dnech použito 

125 (74 ks na plast a 51 na papír). Je vidět, že ne každá domácnost nádobu za měsíc naplní, příp. ji 

obyvatelé zapomenou připravit ke svozu. Svoz na Kaňku je trochu problematický s ohledem na úzké 

uličky, ale kromě ulice Pod Pašinkou se dostane svoz všude. 

 

7.5. Průjezd vozidel přes Kaňk 

 Reálný průjezd vozidel přes Kaňk je po přenastavení kamery opět pravidelně zveřejňován 

http://www.kank.kutnahora.cz/


provozovatelem. OsV tyto počty sleduje a pravidelně zveřejňuje na webových stránkách OsV. 

 V srpnu 2022 přejelo přes Kaňk obousměrně 255 956 všech vozidel, z toho směrem ke Skalce 

116 603 vozidel, směrem ke Kutné Hoře 139 353 vozidel. Počet nákladních vozidel a souprav činil 8 

428, tj. 281/den. Směrem ke Skalce projelo 3 761 nákladních vozidel a souprav, směrem ke Kutné 

Hoře 4 667. 

  

7.6. Žádost o instalaci zrcadla na výjezdu z ulice Nad Vinicí do ulice Macháčkova a namátkové 

měření rychlosti vozidel  na výjezdu z Kaňku směrem na Sedlec. 

 Prověřením možnosti instalace zrcadla byl vedením města pověřen Odbor správy majetku – 

viz bod 7.1. tohoto zápisu. 

 Dne 12.10.2022 sdělila ing. Štolbová, vedoucí TO, výsledek prověření této možnosti: „Po 

prověření na místě samém prozatím jako správci komunikací neplánujeme umístění dopravního 

zrcadla. Po bezpečném najetí do místa, ze kterého má řidič přehled vlevo i vpravo, by nemělo 

docházet k nebezpečným situacím. Je však nutné uznat, že městská policie musí zvýšit dohled nad 

rychlostí jízdy vozidel projíždějících Macháčkovou ulicí, případně se nabízí do těchto míst umístit 

informativní radar aj., nákup radarů je plánován na rok 2023.“ 

 OsV pouze podotýká, že nákup informativních radarů byl doporučen komisí dopravní již v 

roce 2021, jejich nákup je do dnešního dne odkládán.......... 

 

7.7. Stav zdi u budovy bývalé radnice směrem do ulice Za Poštou a vzrostlý strom v zadní části 

této budovy – viz bod 5.1. tohoto zápisu 

 Dne 19.9.2022 byl mailem vznesen podnět na OSM MěÚ s žádostí o prověření stavu kamenné 

zdi u budovy bývalé radnice směrem do ulice Za Poštou. Ve zdi jsou vydrolené spáry, místy vypadané 

kameny a dle názoru OsV hrozí částečné zřícení zdi. 

 Dále byl OSM upozorněn na vzrostlý strom u zadní části budovy viditelný z ulice U Radnice 

od bývalé vodní plochy. Strom výškově dosahuje až pod střechu. Dle názoru OsV strom stíněním 

vnitřku budovy zhoršuje její stav a dochází k poškození fasády. 

 OSM přijetí podnětů potvrdil s tím, že stav prověří a bude OsV informovat. OsV vznesl dne 

9.10. dotaz s jakým výsledkem byly podněty prověřeny, bez odpovědi. Ve 41. týdnu byla zeď 

ohraničena výstražnou páskou. 

 

7.8. Oprava ulice Pod Haldou 

 Povrch ulice byl zničen a materiál z povrchu spláchnut do ulice Ke Gruntě přívalovým deštěm 

20.6.2022. OsV požádal dne 25.6.2022 správce komunikace o prověření stavu a o alespoň provizorní 

opravu nejvíce zničených částí povrchu. Vzhledem k dovoleným byl stav prověřen v první polovině 

července, požadavek na provizorní opravu byl uznán a oprava byla objednána u TS. Protože v té době 

byly u TS objednány opravy ulic s větší prioritou (např. ulice Krupičkova), byla alespoň provizorní 

oprava provedena na přelomu září – říjen. Oprava řešila vyrovnání největších nerovností ve vrchní a 

spodní části ulice živičným recyklátem. 

 

7.9. Stavba na pozemku p.č. 257/2, k.ú. Kaňk - „Mobilheim“ 

 Jednalo se o stavbu nezpůsobilou k obývání na pozemku sousedícím s ulicí Za Poštou. Byla 

však obydlena a OsV se již od počátku roku 2020 snažil prostřednictvím Stavebního úřadu Kutná 

Hora o vystěhování obyvatel a odstranění stavby. Postupně bylo v r. 2020 vystěhování obyvatel 

dosaženo. Vzhledem k průtahům při jednotlivých řízeních o odstranění stavby byla stavba odstraněna 

až letos, cca ve 40. týdnu. Zatím je umístěna před budovou bývalé radnice. 

 

7.10. Vzpomínkové setkání u památníku před bývalou radnicí dne 11.11.2022 

 Zveme všechny obyvatele ke krátkému setkání u památníku před bývalou radnicí v Den 

válečných veteránů 11.11.2022 od 17:00 hod. k položení květin a zapálení svíček na památku všech, 

kteří položili své životy za naši svobodu. 

Zapsal: Ing. Max Kubát     Datum: 23.10.2022 


